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Povodom obilježavanja Europskog dana broja 112, univerzalnog broja za hitne slučajeve,

gradonačelnik Poreča Loris Peršurić susreo se s voditeljima porečkih hitnih službi –

voditeljicom porečke hitne i ravnateljicom Zavoda za hitnu medicinu Istarske županije dr.

Gordanom Antić, zapovjednikom Javne vatrogasne postaje Poreč Denisom Matoševićem i

načelnikom Policijske postaje Poreč Davorom Švendom.

Gradonačelnik je pohvalio razinu usluge i suradnje koju Grad ostvaruje s navedenim

ustanovama, napominjući kako će se Grad uvijek truditi da bude na raspolaganju i da pomogne

u granicama svojih financijskih i zakonskih mogućnosti koliko god je potrebno da grad ostane

siguran, a njegove hitne službe opremljene, brze, efikasne i profesionalne.

- Volimo se dičiti time da smo kvalitetan i siguran grad, a to smo upravo zahvaljujući našim

hitnim službama. Svaka od njih ima svoje resorno ministarstvo, te ovim putem koristim priliku da

zamolim i resorna ministarstva da im više pomognu po pitanju opreme i ekipiranosti. Tu najviše

mislim na hitnu pomoć, trebaju im bolji uvjeti i još više pomoći, pogotovo u našem gradu koji se

razvija iz dana u dan, pogotovo u turističkoj sezoni kada se broj stanovnika poveća i za pet

puta, kada broj ljudi na području naše destinacije bude i od 120 do 150 tisuća, rekao je

gradonačelnik Peršurić.

Dodao je kako s okolnim općinama i turističkim tvrtkama izdvajaju oko milijun kuna

godišnje za dodatne timove hitne medicinske pomoći, kako bi vrata porečke hitne uvijek

bila otvorena, prije dvije godine su zajedno sa Zavodom za hitnu medicinu Istarske županije

donirali porečkoj ispostavi i novo vozilo, kao i novu opremu za službenike, a plaćaju i troškove

smještaja deficitarnim kadrovima – liječnicima i policijskim službenicima.

Najavio je kako rade na tome da se, zajedno s inozemnim partnerima doveze još jedno vozilo

hitne pomoći u Poreč, a što se tiče vatrogasaca koji se financiraju većinom putem lokalnih

samouprava dodao je kako imaju odličnu suradnju, od nabavke vatrogasnih vozila unazad

nekoliko godina, do jednog od budućih, dodatnog opremanja vatrogasne postrojbe, putem

sredstava iz EU fondova.

Načelnik Švenda rekao je kako su sufinanciranjem smještaja policijskih službenika doprinijeli da

službenici ostaju na ovom području, jer ih je većina sa kontinenta, te zahvalio i Gradu na pomoći

oko smještaja policijskih službenika koji dolaze ovdje u vrijeme turističke sezone, kao i stranih

policijskih službenika. - Umreženost svih hitnih službi je jedno jamstvo za kvalitetni sustav

spašavanja. Nemaju sve policijske postaje takvu sreću i mogućnost da jedinica lokane

samouprave kao Grad Poreč stoji iza nas u svim potrebama i zakonskom okvirima da nas

pomogne, kazao je Švenda.

- Grad Poreč nam služi kao ogledni grad koji razumije potrebe naše službe, pa smo nakon

njega dobili odgovore i u drugim našim gradovima i od prije u Županiji, rekla je dr. Antić. Dodala

je kako po pitanju hitne u Poreču imaju uz nadstandard županijski i onaj lokalne samouprave i

jedan dodatni nadstandard za cijelu godinu , te još jedan ljetni nad standard, sve zbog toga što

Istarska županija i Zavod za hitnu medicinu imaju ograničen broj timova hitne medicine pomoći

dodijeljen od mreže Hitne medicine i određen od strane Ministarstva zdravstva.

- U ispostavi Poreč zahvaljujući Gradu i Županiji imamo sva potrebna sredstva za rad, ekipe su
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educirane, ljudstvo je deficitarno, rade s prekovremenim satima, sada trenutno u Istarskoj

županiji nedostaje nam osam liječnika u hitnoj medicini, ljudi rade prekovremeno, bez godišnjih

odmora, ulažemo maksimalan napor u nove liječnike, njih trenutno na tržištu nema i educiramo

dodatne liječnike koji dolaze iz cijele Hrvatske, a tu je onda dodatan preduvjet i stan. Na ovom

području trenutno imamo dva stana - u Poreču i Funtani. Pokušavamo sve da bi uspjeli

zadovoljiti zahtjevima koje imamo, ali u ljeti se povećava broj stanovnika za pet puta, a mi se

povećavamo samo za jedan tim. Trenutno je izradi i ugovor o funkcionalnoj integraciji svih naših

zdravstvenih ustanova, konkretno u ispostavi Poreč sa Istarskim domovima zdravlja, a sve zato

da bi se odgovorilo svakom onom koji nas treba, da pomoć stigne najprije moguće, rekla je

Antić i dodala da na Poreštini imaju oko 3000 intervencija.

Zapovjednik porečkih vatrogasaca Matošević rekao je kako su oni spremni i na raspolaganju

odgovoriti na sve zahtjevne zadaće koje se pred njih postave. - Vatrogasna postrojba je dobro

opremljena, za to se izdvajaju značajna sredstva, Grad kao glavni osnivač. Imamo kvalitetne

ljude koji izvrsno odrađuju svoj posao, lani smo nabavili dva vatrogasna vozila, u protekle četiri

godine nabavili smo četiri vatrogasna vozila, krenula ja nabava slijedeća četiri veća vatrogasna

vozila, tako da su nam planovi ambiciozni, ali ostvarivi i tu imamo veliku podršku Grada i važno

da nastavimo suradnju, zaključio je Matošević.

Gradonačelnik je zahvalio još jednom svim službama na njihovim intervencijama, te istaknuo i

njihovu prisutnost i spremnost na intervencije prilikom svih manifestacija kroz godinu, kojih je u

Poreču zaista veliki broj.

(iPress)
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